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Protokół  Nr VI/2007 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 29 marca 2007 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych  obecnych  na  sesji  –  19  (  nieobecny  radny  Grzegorz  Wajs  -
usprawiedliwiony)

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy  quorum   (  na  sali  obecnych  było  19  radnych  )  prowadzący  obrady
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Żelezik  otworzył  VI  sesję  Rady  Miejskiej  w
Wołominie w dniu  29 marca 2007 roku o godzinie 10.10

Pkt 1
Wybór sekretarza obrad
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego :
Michała Milewskiego – wyraził zgodę na pełnienie obowiązków sekretarza obrad
 
W głosowaniu jawnym,  za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0, radni wyrazili zgodę by funkcję
sekretarza obrad  pełnił radny  Michał Milewski

Pkt 2
Przewodniczący Rady Andrzej Żelezik odczytał porządek obrad przesłany radnym wraz z
zawiadomieniem o terminie sesji. ( załącznik Nr 2 )

Przewodniczący Rady poinformował, że Burmistrz Wołomina wnioskował o wprowadzenie
do porządku obrad dwóch projektów uchwał:
– w sprawie finansowania 'Programu pozalekcyjnych zajęć  sportowo-rekreacyjnych dla

dzieci i młodzieży z Gminy Wołomin

Radni  wyrazili  zgodę  na  wprowadzenie  projektu  tej  uchwały  do  porządku  obrad  w
głosowaniu jawnym, za – 19, przeciw-0, wstrz.0

– w sprawie zmiany załącznika Nr 3 do uchwały Nr III-181/2006 z dnia 18 grudnia 2006
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2006 r.

Radni  wyrazili  zgodę  na  wprowadzenie  projektu  tej  uchwały  do  porządku  obrad  w
głosowaniu jawnym, za – 19, przeciw-0, wstrz.0

Pkt 3
Protokół  z  VI  sesji   Rady Miejskiej  w Wołominie w dniu  15 lutego 2007 roku  został
przyjęty, bez uwag, w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 4

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska – Henryka Żabik
komisja  spotkała  się  trzykrotnie  w  okresie  miedzy  sesjami.  Komisja  spotkała  się  w
Komendzie Powiatowej Policji. Omawiano sprawy związane z bezpieczeństwem w tym z
monitoringiem  miasta  na  drugim  spotkaniu  komisja  wraz  z  Burmistrzem  i
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Przewodniczącym Rady omówiono sytuacje  wynikającą  z  ostatnich  wydarzeń.  Komisja
zawnioskowała  o  zwołanie  sesji  nadzwyczajnej  w  tej  sprawie.   Trzecie  posiedzenie
poświęcone  zostało  omówieniu  porządku  obrad  sesji  nadzwyczajnej.   Wypracowano
również postulaty, jakimi powinna zakończyć się ta sesja nadzwyczajna. 

Komisja Rewizyjna -Jolanta Sawicka – Jurek
Komisja spotkała cztery razy w okresie miedzy sesjami.  Przygotowano się do opiniowania
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2006 rok. Zawnioskowano o dostarczenie
dodatkowych  wyjaśnień..   Przeanalizowano  sprawozdanie  wraz  z  materiałami
uzupełniającymi,  zaopiniowano  sprawozdanie  i  wypracowano  wniosek  o  udzielenie
absolutorium Burmistrzowi Wołomina za 2006 rok.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – Jolanta Sawicka – Jurek
Komisja  spotkała  dwa  razy  w  okresie  miedzy  sesjami.   Pierwsze  spotkanie  dotyczyło
miedzy innymi problemów szkolnictwa w Gminie Wołomin. Drugie spotkanie miało miejsce
w Szkole Podstawowej  Nr  7 w Wołominie.  Radni  zapoznali  się  z  funkcjonowaniem tej
placówki oświatowej, Wypracowano wnioski mające na celu korzystniejsze działanie tej
placówki Do tych proponowanych zmian należy budowa sali gimnastycznej, zwiększenie
ilości godzin pracy logopedy oraz konieczność przeniesienia Biblioteko Publicznej, która
tam się znajduje do innych pomieszczeń, a pomieszczenia przez nia zajmowane należy
przeznaczyć na świetlicę szkolną..  Zaopiniowano również projekty uchwał. 

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Na swoim posiedzeniu komisja zaopiniowała projekty uchwał  kierowane na sesję.  Opinie
dotyczące  poszczególnych  uchwał  będą  przedstawiane   przy  ich  omawianiu.  Komisja
odwiedziła  PWiK  i  zapoznała  się  z  funkcjonowaniem  tego  przedsiębiorstwa  oraz  z
realizacja Funduszu Spójności. 

Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
Na swoim posiedzeniu komisja zaopiniowała projekty uchwał  kierowane na sesję.  Opinie
dotyczące poszczególnych uchwał będą przedstawiane  przy ich omawianiu.

Komisja Finansów Gminnych – Zofia Michalik
Komisja odbyła jedno posiedzenie i zajmowała sie zaopiniowaniem uchwał dot. finansów
gminy.  

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Alina Czerska
Na  posiedzeniu  obecni  byli  dyrektorzy  prowadzonych  przez  gminę  Zakładów  Opieki
Zdrowotnej  Nr 1- Pani Bożena Tymińska  i  Nr 2 Pan Janusz Blusiewicz.  Obecna była
również  Pani  Jadwiga  Gawkowska  Kierownik  Ośrodka  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych,  który  to  ośrodek  ma  się  przekształcić  w  Zakład  Opieki
Zdrowotnej.  Omówiono  zasady  funkcjonowania  tych  placówek  i  problemy  na  jakie
napotykają w swej pracy. Zastanawiano się które z nich może pomóc rozwiązać komisja i
Rada.  Komisja  zaopiniowała  również  sprawozdanie  z  realizacji  wykonania  budżetu  w
dziale dotyczącym ochrony zdrowia i pomocy społecznej. Zaopiniowano również projekty
uchwał na sesję. 

3



Pkt 5
Informacje o realizacji uchwał Rady miejskiej w Wołominie, podjętych na sesji w dniu 15
lutego 2007 roku przedstawiła Sekretarz Gminy Marzena Roszkowska. Treść  informacji
stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Pkt 6
Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina
Przedstawił informację o swojej pracy między sesjami. 
– Burmistrz  w  dniu  5  marca  2007  roku  powołał  Pana  Radosława  Wasilewskiego  na

stanowisko Zastępcy Burmistrza Wołomina
– Ze  stanowiska  Naczelnika  Wydziału  Urbanistyki  i  gospodarki  Nieruchomościami

została  odwołana  Pani  Bogumiła  Kozakiewicz.  Odwołana  została  również  ze
stanowiska inspektora Urzędu Miejskiego Pani Krystyna Niebyłowska – pracownik tego
wydziału.    W  związku  z  tym  powstała  potrzeba  ogłoszenia  naboru  na  wakujące
stanowiska, jednak dopiero po nowelizacji Regulaminu Organizacyjnego Urzędu.

– W związku z przygotowaniem sprawozdania z realizacji Gminnego Planu Gospodarki
Odpadami  dla  Gminy  Wołomin  ,  informację  na  ten  temat  przedstawił  Pan  Andrzej
Barański -  Główny Specjalista w Zakładzie Gospodarki Odpadami Instytutu ochrony
Środowiska  w  Warszawie.   Obowiązek  przedstawienia  Radzie  Miejskiej  takiego
sprawozdania wynika z ustawy o odpadach. Organ wykonawczy gminy, zobowiązany
jest przedłożyć takie sprawozdanie Radzie do końca marca br.  za lata 2004 – 2006.
Treść  tego  sprawozdania  stanowi  załącznik  Nr  4  do  niniejszego  protokołu.
Sprawozdanie to przedstawiono radnym w formie multimedialnej.

– Opracowano  i  przekazano  do  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  oraz  Regionalnej  Izbie
Obrachunkowej w Warszawie Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wołomin za
2006 rok;

– W  Biurze  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  przedłożone  zostało  Sprawozdanie  z
działalności  Ośrodka  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych   w
Wołominie  w  2006  roku   w  tym  Raport  z  realizacji  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii w 2006 roku;

– W Biurze  Rady Miejskiej  znajduje się Informacja z dokonanych umorzeń należności
gminnych i udzielonych ulg w spłacaniu należności w 2006 roku;

1. Wydział Eksploatacji Infrastruktury Gminy:  
• Rozstrzygnięto przetarg na mechaniczne zamiatanie ulic.
• Rozstrzygnięcie przetargu na utrzymanie dróg gruntowych.
• Rozstrzygnięto  przetarg  na  oznakowanie  informacyjne  pionowe  i  tabliczki  z

nazwami ulic.
• Ogłoszono przetarg na chodniki.
• Ogłoszono przetarg na remonty dróg mineralno-bitumicznych.
• Rozpoczęto  prace  związane  z  oczyszczaniem  po  zimowym  ulic  na  terenie

Wołomina grupę sprzątającą MZO
• Rozpoczęto prace związane z poprawą przejezdności dróg gruntowych.

2. Wydział Inwestycji:
Budowa nowo projektowanej drogi woj. 634 od skrzyżowania ul. 1 Maja z Al.
Niepodległości w Wołominie do skrzyżowania ulicy Szosa Jadowska w Duczkach
− trwają prace projektowe – kontynuacja umowy zawartej w2006r., z firmą AKSA Polska
− z uwagi na konieczność opracowania projektu o większych parametrach (trzy pasy)

ruchu oraz zwiększony zakres robót w obrębie skrzyżowania DW634 z Al.
Niepodległości termin wykonania przesunięty został na dzień 15 maja 2007r.

Przebudowa ul. Kościelnej, Przechodniej, Miłej i ul. Moniuszki z zagospodarowaniem
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Placu 3 Maja
− kontynuacja robót zgodnie z umową zawartą w 2006 z  firmą KROL,
− w 2007r.wykonano 90% robót  kanalizacji deszczowej oraz 50% robót drogowych

Placu 3 Maja , przesunięty został istniejący pomnik, trwa budowa fontanny 
− podpisano protokół konieczności na wykonanie dodatkowych robót niezbędnych do

zakończenia zadania 
Budowa ulic Tęczowej i Wiosennej
− trwają prace projektowe - termin wykonania dokumentacji z uwagi na konieczność

wykonania dodatkowych projektów w branży elektrycznej związanych oświetleniem ulic
- uległ zmianie – 30.04.2007r.

Budowa budynku komunalnego
− trwają prace budowlane zaawansowanie robot powyżej 30%
− zawarto aneks do umowy zwiększający wartość robót o 92.447,03zł
Remont obiektu przy ul. Wileńskiej 32.
− rozbiórka sali gimnastycznej – trwają prace rozbiórkowe wykonawcą robót jest firma

Dal-Kop z Wesołej termin zakończenia prac – 30.03.2007r.
− Zlecono wykonanie rozbiórki 2 istniejących budynków gospodarczych w ramach robot

dodatkowych (w trakcie załatwianie formalności).
− WI wystąpił do Starostwa z wnioskiem o decyzję pozwolenia na budowę remontu

obiektu byłej szkoły SP-1
Remont kapitalny budynku Urzędu Miejskiego
− termin zakończenia remontu I etapu 30 maja 2007r.
Budowa obiektu SP Zagościniec
− WI przygotowuje umowę na kontynuację budowy z firmą ORPA – wyłonioną w trybie

przetargu nieograniczonego,
− niezwłocznie po podpisaniu umowy nastąpi wprowadzenie wykonawcy,
− planowany termin zakończenia robót 31.12.2007r.
− płatności końcowe w 2008r.
Przebudowa dachu SP 7
− WI wystąpi do Starostwa Powiatowego z wnioskiem o pozwolenia na budowę.
Przebudowa dachu w budynku ZS nr 4
− wykonano mapę do celów projektowych 
− wysłano zapytania ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej

przebudowy dachu.
Dokumentacja projektowa przebudowy MSP ZOZ nr 1
− 26.03.2007r. ogłoszono postępowanie przetargowe na wykonanie dokumentacji

przebudowy budynku – otwarcie ofert 6.04.2007r.
Przebudowa budynku przy Powstańców 12
− 12.02.2007 rozstrzygnięto przetarg na wykonanie remontu, wybrana została firma

Gawbet z Wołomina z kwotą 116.062,67zł, 
− W trakcie wykonywania robot zaszła konieczność wymiany stropu w jednym z

pomieszczeń w związku z powyższym termin zakończenia robót ze względów
technologicznych nie może być zachowany i przesunięty został na dzień 30.04.2007r. 

Budowa sali gimnastycznej, boisk i terenów rekreacyjno-sportowych przy SP 7 wraz z
torem rowerowym.
- Ogłoszono drugie postępowanie przetargowe na budowę sali gimnastycznej otwarcie
ofert 12.04.2007r.
Remont przedszkola nr 5 przy ul. Broniewskiego
− uzyskano decyzję pozwolenia na budowę
− przekazano do Referatu Zamówień Publicznych dokumentacje przetargową na roboty
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budowlane
− w przygotowaniu jest dokumentacja przetargowa na wybór inspektora nadzoru nad

remontem budynku przedszkola.
Budowa ulicy Reja
− WI przygotowuje umowę z wykonawcą dokumentacji wyłonionym trakcie przetargu

nieograniczonego
− dokumentacja wykonywana będzie w 2 etapach:
− Etap I odc. od ulicy Wileńskiej do ul. Lipińskiej -termin dostarczenia dokumentacji

31.05.2007r.
− Etap II odc od ul. Lipińskiej do ul. 1 Maja – termin 31.07.2007r.
3. Referat Ochrony Środowiska

1. przygotowano postępowanie przetargowe na usługę „Odbiór, pakowanie, transport i
utylizacja odpadów azbestowych z terenu gminy Wołomin”

2. w ramach II edycji programu „Czysty Wołomin” zorganizowano   i zabezpieczono
przejazd dzieci  z  Zielonych Klas  na  wycieczki  ekologiczne  w tym do Instytutu
Badawczego Leśnictwa w Sękocinie,  Ogrodu Botanicznego PAN w Powsinie.  W
programie  udział  bierze  17  Zielonych  Klas  ze  szkół   i  8  Zielonych  Grup  z
przedszkoli na terenie gminy Wołomin. 

II. INFORMACJA WYDZIAŁU URBANISTYKI I GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI;  
1. Sprzedano  w  drodze  umowy  notarialnej  na  rzecz  najemców   15  lokali

mieszkalnych.
2. Nabyto  do  zasobu  gminnego  w  drodze  umów notarialnych  3  nieruchomości  z

przeznaczeniem pod ulicę Wiosenną i Tęczową.
3. Zorganizowano  posiedzenie  Gminnej  Komisji  Urbanistyczno-Architektonicznej,

która opiniowała projekty miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego
dla terenów oś.  Sławek II,  oś.  Graniczna, oś.  Zielona i   terenów Wołomin-Nowe
Lipiny.               

III. INFORMACJA REFERATU PLANOWANIA ROZWOJU I POZYSKIWANIA
ŚRODKÓW;

• Krajowy Ośrodek Badań i Dokumentacji Zabytków w Warszawie zaprosił Burmistrza
Wołomina do przygotowania merytorycznego programu, poświęconego zagadnieniu
upamiętnienia wydarzeń historycznych związanych z obroną Warszawy w 1920r. na
spotkaniu w dniu 18 maja 2007r. na Zamku Królewskim w Warszawie w ramach
tzw.  „Piątków  konserwatorskich”  w  cyklu  zatytułowanym  „Dziedzictwo  kulturowe
szansą rozwoju regionu – ochrona i promocja zabytków Mazowsza”.

• na  dzień  5  kwietnia  2007r.  zaplanowane  zostało  spotkanie  z  przedstawicielami
MZDW w Warszawie  oraz  Departamentu  Nieruchomości  i  Infrastruktury  Urzędu
Marszałkowskiego  Województwa  mazowieckiego  w  sprawie  przebudowy  ulicy
Geodetów w Wołominie na odcinku ul. Łukasiewicza i ul. Nowa Wieś.

IV. SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:
• 16.02 – Mazowieckie Komitet Monitorujący Kontrakt Wojewódzki;
• 16-17.02 – Białobrzegi – Szkolenie dla Radnych;
• 19.02 – Spotkane w Starostwie w sprawie drogi wojewódzkiej nr 634;
• 19.02 – uroczysta Sesja Rady Miejskiej
• 21.02 – Posiedzenie Komisji Rozwoju Regionalnego 
• 22.02 - “Fundusz Spójności – realizacja projektów w sektorze środowiska w latach

2000-2006 oraz kierunki działań do 2010 roku;
• 23.02 – Walne Zebranie Osp Zagościniec
• 24.02 – Walne Zebranie OSP Stare Grabie
• 27.02 – spotkanie z dyrektorem Polskich Kolei Mazowieckich
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• 5.03 - “Zarządzanie ryzykiem w jednostkach sektora finansów publicznych”
• 7.03 – spotkanie z PWiK Sp.z o.o. w Wołominie i POK
• 7.03 – Spotkanie z Radami Osiedlowymi
• 8-9.03 – Zgromadzenie Ogólne Związku Miast Polskich;
• 12-13.03 – Szkolenie z zarządzania kryzysowego – Rynia
• 14.03 – Zarząd Miejsko-Gminny OSP Wołomin
• 15.03 – Mazowiecki Komitet Monitorujący Kontrakt Wojewódzkiej
• 22.03 – Walne Zgromadzenie Członków Cechu Rzemiosł i Przedsiębiorczości
• 23.03 -Rada Społeczna SZPZOZ w Wołominie
• 27.03 – PWiK Sp. z o.o... - POK – UM Kobyłka 

V. Najistotniejsze  Zarządzenia Burmistrza Wołomina:
• Nr 22/07 z 20.02 . 2007 roku w sprawie odwołania Zastępcy Burmistrza Dariusza

Suchenka;
• Nr 25/07 z 28.02 2007 roku w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2007

rok;
• Nr 26/07 z 5,.03 2007 rok w sprawie powołania Zastępcy Burmistrza Radosława

Wasilewskiego;
• Nr 27/07 z 5.03 2007 roku w sprawie określenia liczby zastępców burmistrza;
• Nr 38/07  z 9.03 2007 roku w sprawie wprowadzenia druków arkusza organizacji

placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  gminę  Wołomin  na  rok  szkolny
2007/2008;

• Nr 39/07 z  12.03 2007 roku w sprawie  ustalenia  ceny wywoławczej  i  wyskości
wadium  do  przetargu   ustnego  nieograniczonego  na  sprzedaż  nieruchomości
położonej w Lipinkach;

• Nr  40/07  –  44/07 z  12.03  2007  rok  w  sprawie  udzielania  bonifikaty  w  opłacie
rocznej za 2007 rok z tytułu użytkowania wieczystego udziału w działce położonej w
Wołominie;

• Nr 46/07 z  13.03 2007 roku w sprawie ustalenia kategorii  lokali  mieszkalnych i
wysokości  stawek  czynszu  za  najem  lokali  mieszkalnych  stanowiących  zasób
mieszkaniowy gminy Wołomin;

• Nr 49/07 z 16.03 2007 roku w sprawie przedłożenia Sprawozdania z wykonania
budżetu gminy Wołomin za 2006 rok;

• Nr  50/07  –  51/07 z  20.03  2007  rok  w  sprawie  udzielania  bonifikaty  w  opłacie
rocznej za 2007 rok z tytułu użytkowania wieczystego udziału w działce położonej w
Wołominie;

• Nr  54/07 z 21.03 2007 roku w sprawie powierzenia prowadzenia spraw Gminy
Zastępcy Burmistrza;

• Nr  56/07 z  27.03  2007  roku  w  sprawie  przedłożenia  sprawozdania  z  realizacji
gminnego programu gospodarki odpadami;

Burmistrz przedłużył  radnym pisemną  informację  dotyczącą  opłaty adiacenckiej z tytułu
wzrostu  wartości  nieruchomości   w  związku  z  jej  podziałem.  Ostatnie  dyskusje  i
komentarze w prasie są  za daleko idące.   Przygotowany materiał  powinien wszystkim
wyjaśnić zasady decyzji, która została podjęta.  Niektóre osoby z powodu niewiedzy lub z
innych powodów wprowadzają  mieszkańców w błąd.   Przedstawiana przez Burmistrza
informacja jasno definiuje zasady i skutki podziału nieruchomości. Błędne przedstawianie
skutków  wprowadzenia  tej  opłaty  adiacenckiej  jest  niedopuszczalne.  (  Treść
przedstawionej  przez  Burmistrza  informacji   stanowi  załącznik  Nr  5  do  niniejszego
protokołu.  
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Zofia Michalik – radna
W związku z informacją Burmistrza, że zwrócił sie do Starostwa o wydanie pozwolenia na
remont budynku przy ul.  Wileńskiej  32, zapytała, czy Burmistrz przewiduje rozpoczęcie
tego remontu jeszcze w bieżącym roku ?

Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina 
Gmina  oczekuje  na  pozwolenie  na  budowę.  Gdy  takie  pozwolenie  zostanie  wydane,
zostanie ogłoszony przetarg na wykonawstwo. Dobrze by było by był jeden wykonawca na
remont  budynku  i  budowę  parkingów  przy  budynku.  Do  wyremontowanego  budynku
zostanie  przeniesiona  Biblioteka  Miejska  z  wyposażeniem medialno  –  komputerowym,
centrum szkolenia nauczycieli, oraz będą pomieszczenia dla różnych organizacji. Parter
zostanie przeznaczony na usługi. Budynek po remoncie będzie spełniał wszystkie wymogi
przystosowania do użytku dla osób niepełnosprawnych łącznie z windą 

Henryka Żabik – radna
Na  poprzedniej  sesji  Burmistrz  podał  informację,  że  został  ogłoszony  przetarg  na
wydawanie „Wspólnego Wołomina'. Zapytała więc, jak ten przetarg został rozstrzygnięty i
kto będzie wydawcą 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Udzieli informacji na następnej sesji. 

Pkt 7
Podjecie uchwał

Uchwała  Nr  VI-39/2007 w  sprawie  wygaśnięcia  mandatu  radnego  Radosława
Wasilewskiego;

Radny Radosław Wasilewski złożył pisemną rezygnację z mandatu w związku z podjęciem
pracy w Urzędzie Miejskim w Wołominie na stanowisku Zastępcy Burmistrza Wołomina.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Andrzej Żelezik -Przewodniczący Rady
poprosił  radnych  o  zgłaszanie  propozycji  co  do  liczebności  Komisji  Oświaty  i  Komisji
Kultury i Sportu. 

Marek Górski – radny
Zaproponował by obie komisje miały siedmioosobowy skład osobowy. 

Radni  wyrazili  zgodę  by  Komisja  Oświaty  składała sie  z  siedmiu  osób,  w głosowaniu
jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Radni  wyrazili  zgodę  by  Komisja  Kultury  i  Sportu  składała  sie  z  siedmiu  osób,  w
głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0
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Do składu osobowego Komisji Oświaty zgłoszono następujących radnych:
1. Jolanta Sawicka – Jurek
2. Zofia Michalik
3. Dimitar Jugrew
4. Andrzej Saulewicz
5. Michał Milewski
6. Marcin Dutkiewicz
7. Marek Górski

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie

Uchwała  Nr  VI-40/2007 w  sprawie  ustalenia  kładu osobowego  Komisji  Oświaty  Rady
Miejskiej w Wołominie;

Zaproponowany skład  osobowy Komisji Oświaty został przyjęty w głosowaniu jawnym 
za -18 głosów, przeciw-0, wstrz.-1 osoba 

Na członków Komisji Kultury i Sportu zgłoszono następujące kandydatury radnych:
1. Dimitar Jugrew
2. Grzegorz Wajs
3. Andrzej Saulewicz
4. Maciej Łoś
5. Arkadiusz Rychta
6. Zofia Michalik
7. Michał Milewski

Zgłoszeni  radni  wyrazili  zgodę  na kandydowanie.  Pisemne oświadczenie o zgodzie na
kandydowanie  na  członka  Komisji  Kultury  i  Sportu  radnego  Grzegorza  Wajsa  stanowi
załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr Vi-41/2007 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Kultury i Sportu
Rady Miejskiej w Wołominie;

Zaproponowany skład  osobowy Komisji  Kultury i  Sportu został  przyjęty w głosowaniu
jawnym za -18 głosów, przeciw-0, wstrz.-1 osoba 

Uchwała Nr  VI-42/2007 w  sprawie  zarządzenia  wyborów do organów Sołectw Gminy
Wołomin;

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy
oraz Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Henryka Żabik – radna
Apelowała, by przy przeprowadzaniu wyborów organów jednostek pomocniczych gminy
prowadzić ewidencję osób głosujących, by tylko mieszkańcy danej miejscowości głosowali
na sołtysa z tej miejscowości. 

Marzena Roszkowska – Sekretarz Gminy
Wyjaśniła, że cztery lata wcześniej przy wyborach organów jednostek pomocniczych , na
wszystkich  zebraniach  były  wydruki  mieszkańców  z  ewidencji  ludności.   Osoby
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uczestniczące w głosowaniu musiały figurować w spisie mieszkańców danego sołectwa
czy osiedla, bo to było sprawdzane i tak będzie to odbywało sie obecnie. 

Marek Górski – radny
Uczestniczył  w  wielu  takich  zebraniach  wiejskich  i  wiele  z  nich  prowadził.  Przed
przystąpieniem do przeprowadzenia wyborów , każdy chcący wziąć udział w głosowaniu
mieszkaniec  musi  być  odnaleziony  w  spisie  mieszkańców  i  podpisać  listę  obecności.
Radna  nie  powinna  się  niepokoić,  gdyż  cztery  lata  temu  wybory  organów  jednostek
pomocniczych były przeprowadzone prawidłowo i tak będzie tym razem. 

Henryk Świerżewski – Sołtys wsi Majdan
powiedział, że dochodzą do niego głosy innych sołtysów i takie jest jego zdanie, że ich
głos nie jest brany pod uwagę. Panuje pogląd, że nie mają na nic wpływu. Jako przykład
podał sprawę wprowadzenia opłaty adiacenckiej, kiedy on sam przekazywał zdanie swoje i
innych, ze nie zgadzają się na nią, to tylko mogli „sobie pogadać”.   On sam zabierał głos
na sesji i motywował pogląd, że wprowadzana opłata adiacencka z tytułu wzrostu wartości
nieruchomości w wyniku  podziału jest szczególnie dotkliwa dla obszarów wiejskich. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
odnosząc  się  do  wypowiedzi  Sołtysa  wsi  Majdan  poprosił  o  konkretne  dowody  na
niewłaściwość wprowadzenia t opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości
w  wyniku   podziału.  Burmistrz  przedstawił   szczegółową  informację  o  skutkach
wprowadzenia  tej  opłaty  adiacenckiej.  Dane  tam  zawarte  obalają  demagogicznie
rozpowiadane przez Pana Henryka Świerżewskiego informację, bagatelizujące stanowisko
Rady Miejskiej. 

Henryka Żabik – radna
Przyznała,  że  w  wypowiedzi  sołtysa  nie  ma  konkretów.  Jednak  stwierdziła,  że  w
otrzymanej informacji również tych konkretów nie ma. Jest tam zapis taki, że „Burmistrz
ma możliwość” a nie obowiązek. Jet napisane, że „przewiduje się  opracowanie zasad”,
Dopiero  przewiduje  się  opracowanie  zasad  naliczania  opłaty  adiacenckiej.  To  nie  są
konkrety.  Burmistrz  ma  możliwość,  ale  nie  wiadomo  w  jakich  przypadkach  będzie
występował. Nie wiadomo na podstawie czego Burmistrz będzie odstępował od wyceny
nieruchomości.  Należy określić najpierw zasady a dopiero dyskutować. Po obu stronach
dyskusji brak jest konkretów. 

Uchwała  Nr  VI-43/2007 w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do  organów  Osiedli  Gminy
Wołomin;

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy
oraz Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VI-44/2007  w sprawie regulaminu przyznawania i wypłacania dodatków do
wynagrodzenia  nauczycielom  zatrudnionym  w  placówkach  oświatowych,  dla  których
organem prowadzącym jest Gmina Wołomin;

Uzasadnienie  do projektu  uchwały  zostało załączone do oryginału uchwały.  Załączono
również  protokół  z  negocjacji  ze  związkami  zawodowymi  reprezentującymi  środowiska
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pracowników oświaty  oraz   podpisany  protokół  rozbieżności.   Oba  związki  zawodowe
działające  w placówkach oświatowych podpisały projekt regulaminu.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych,  Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw- 0, wstrz. -0

Uchwała Nr VI-45/2007 w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród nauczycielom
zatrudnionym w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina
Wołomin

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych,  Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw- 0, wstrz. -0

                                 Salę obrad opuścił radny Marek Górski godz. 12.00

Uchwała  Nr  VI-46/2007 w  sprawie  poboru  opłaty  skarbowej  w  drodze  inkasa  oraz
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

                                                 Na salę obrad powrócił radny Marek Górski godz. 12.05

Uchwała Nr VI-47/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2007 rok;

Przedstawione  przez  Skarbnika  Gminy  Anitę  Grabowską  uzasadnienie   załączono  do
oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VI-48/2007 w sprawie zmiany załącznika Nr  7 i  Nr  11 do uchwały Rady
miejskiej  Nr  III-181/2006 z  dnia  18  grudnia  2008 roku w sprawie  uchwalenia  budżetu
Gminy Wołomin na 2007 rok.
                                               Na sali obrad nieobecny  był radny Marek Górski godz. 12.10
Przedstawione  przez  Skarbnika  Gminy  Anitę  Grabowską  uzasadnienie   załączono  do
oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
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Uchwała Nr VI-49/2007 w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do sporządzenia
spisu mienia komunalnego;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.
                                                                                           
                                                                Na salę obrad powrócił radny Marek Górski 

Uzasadnienie do projektu uchwały załączono do oryginału

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VI-50/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uzasadnienia do bloku uchwał  w sprawie nabycia nieruchomości  przedstawił  Krzysztof
Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  Wołomina.  Treść  tych  uzasadnień  załączona  jest  do
oryginałów uchwał. 

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-51/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-52/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-53/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-54/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

12



Uchwała Nr VI-55/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-56/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-57/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-58/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-59/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-60/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansów Gminnych  i
Komisję Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr VI-61/2007 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu przeznaczonego pod usługi sakralne – kościół
we wsi Zagościniec z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Wołomin.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  VI-62/2007 w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego terenu przeznaczonego pod usługi sakralne- kościół we wsi Zagościniec;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr  VI-63/2007  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  w  granicach  ulic:1-go  Maja,
Rejtana, Współna,  Wilsona,ograniczonego północną  granicą  dz. Ew. Nr 147/3 obr. 27,
ulicą Korsaka oraz wschodnia granicą dz. ew. Nr 147/4 obręb 27 do granic z działką ew.
Nr 154 obr 27 w Wołominie.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Henryka Żabik – radna
Zapytała czy do tego terenu gmina ma pełny tytuł własności?

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza
Udzielił odpowiedzi radnej Henryce Żabik informując, że wschodnia część terenu, wraz ze
stawami,  na  którym  funkcjonuje  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  została  decyzją  Starosty
wywłaszczona.  Pozostała  część  oczekuje  na  uchwalenie  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy. Jeżeli będzie plan w którym teren ten będzie przeznaczony pod cel
publiczny jakim jest Ośrodek Sportu i Rekreacji , będzie wtedy możliwość kupienia tych
gruntów do zasobu gminnego na cel wskazany w planie. Jeżeli nie będzie można tego
kupić  w drodze negocjacji  to będzie można ten teren wywłaszczyć  jako niezbędny do
funkcjonowania ośrodka. 

Maciej Łoś- radny
Zapytał, czy wybudowane na tym terenie obiekty sportowe będą we władaniu gminy. 

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza
Odpowiedział, że będą to obiekty gminne. Jednak może być taka koncepcja, że będzie to
przedsięwzięcie publiczno-prywatne. Może będą pozyskane środki z różnych źródeł takich
jak dotacje z Krajowego czy Regionalnego Związku Sportowego.  W obecnym momencie
nie można przesądzać co do formy w jakiej będą realizowane obiekty, Natomiast nigdy
gmina  nie  pozbędzie  sie  własności  terenu.  W  każdym  przypadku  zostaną  określone
zasady na jakich zasadach obiekty zostaną wybudowane i na jakich zasadach i kto będzie
z nich korzystał

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Uchwała Nr VI-64/2007 w sprawie przystąpienia do opracowania Zintegrowanej Strategii
Odnowy Miasta Wołomin ( Rewitalizacja )

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawiła  Izolda  Buzar  –  Naczelnik  Wydziału
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Rozwoju i Pozyskiwania Środków. Treść tego uzasadnienia załączona została do oryginału
uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Henryka Żabik – radna
Czy założony został termin zakończenia wykonania tego  opracowania?

Izolda Buzar – Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków
Wyjaśniła, że do końca listopada gmina powinna doprowadzić do takiego stanu by mieć
uchwalony lokalny program rewitalizacji inaczej plan odnowy miasta.

Henryka Żabik – radna 
Zapytała, dlaczego gmina nie składała wniosków o środki na rewitalizację 

Izolda Buzar – Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków
Odpowiedziała, że rewitalizacja w sensie fizycznym praktycznie sie odbywa. Wniosków o
przydział  środków  zewnętrznych  nie  złożono  bo  pierwszy  nabór  był  w  okresie  2004-
2006.Całość tych środków otrzymał Żyrardów.  Następny nabór nie odbył się, bo środki
zostały  przesunięte  na  inne  działania.   Lokalny  program  rewitalizacji  umożliwia
pozyskiwanie  środków  na  dane  projekty.  Przy  tych  działaniach  ważne  jest  ustalenie
rozwiązań organizacyjno – instytucjonalnych. Nie jest to tylko określenie zakresu działań
technicznych w zakresie potrzeb remontowych czy budowlanych na tym obszarze,  ale
przede wszystkim ważne jest też zapewnienie koordynatora tych działań i jego określenie. 

Kandydaci do składu Komisji ds Rewitalizacji:
1. Krzysztof Gawkowski
2. Marek Górski
3. Krzysztof Kozłowski
4. Maciej Łoś
5. Ryszard Madziar
6. Zofia Michalik
7. Andrzej Saulewicz
8. Igor Sulich

Zgłoszeni  radni do składu  komisji ds rewitalizacji zostali zaakceptowani przez Radę przez
aklamację

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VI-65/2007 w sprawie zmiany uchwały rady Miejskiej w Wołominie Nr XLIV-
75/2006  z  dnia  30  maja  2006  roku  w  sprawie  likwidacji  Ośrodka  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wołominie.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia i
Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
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Uchwała Nr  VI-66/2007 w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  „Planu  Odnowy wsi
Cięciwa ( strategii rozwoju sołectwa ) na lata 2007 -215

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza
Wołomina . Treść uzasadnienia załączono do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VI-67/2007  w sprawie upoważnienia  Przewodniczącego Rady Miejskiej  w
Wołominie  do wykonywania czynności  w imieniu Rady Miejskiej w Wołominie.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  VI-68/2007 w  sprawie  finansowania   „Programu  pozalekcyjnych  zajęć
sportowa – rekreacyjnych dla dzieci i młodzieży z Gminy Wołomin”.

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawiła  Izolda  Buzar  –  Naczelnik  Wydziału
Rozwoju i Pozyskiwania Środków. Treść uzasadnienia załączono do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich,  Komisji  Samorządu i  Zadań  Własnych Gminy i  Komisji  Finansów
Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VI-69/2007 w sprawie zmiany załącznika  Nr 3 do Uchwały Nr III-181/2006 z
dnia 18 grudnia 2006 r. W sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2007 rok;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VI-70/2007  w sprawie ustalenia wysokości diet radnych z uwzględnieniem
pełnionych funkcji w organach Rady Miejskiej.

Po odczytaniu proponowanej treści uchwały rozpoczęto dyskusję na temat wysokości diet.
Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Wyjaśnił dlaczego jest taka propozycja wysokości diet. Wynika to z faktu, iż w budżecie
jest zapisana określona kwota przeznaczona na diety radnych.  Propozycji rozwiązań było
wiele i były one dyskutowane na poszczególnych komisjach. Przedstawiony projekt to jest
osiągnięty konsensus
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Maciej Łoś – radny
Zwrócił  uwagę  na  fakt,  że  w  paragrafie  pierwszym  zapis  mówiący  o  dodatku  za
przewodniczenie  komisji,  powoduje  to,  ze  jeżeli  ktoś  będzie  przewodniczącym  dwóch
komisji to otrzyma on nie 3% dodatku lecz 6%

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Przy  tym  zapisie  dodatek  3%  przysługuje  każdemu  przewodniczącemu.  Dodatek  ten
uwzględnia fakt, że to przewodniczący komisji przygotowuje tematy na komisje, prowadzi
obrady komisji, bierze udział w opracowaniu sprawozdania z prac komisji i przedstawia go
na sesji Rady. Po 3% przysługuje więc za przewodniczenie każdej komisji, nawet osobie,
która przewodniczy dwóm i więcej komisjom. 

Maciej Łoś – radny
Wnioskował  aby w projekcie  uchwały wprowadzić  taka korektę,  aby  przysługiwał  tylko
jeden dodatek za przewodniczenie komisjom rady,  gdyż  uważał,  że radni  są  po to  by
działać społecznie a nie przyszli by zarabiać tu pieniądze. . Zeli jest jakaś osoba, która
przewodniczy trzem komisjom to jest to jej dobra wola. Wszyscy z tego powodu sie cieszą,
ale ta osoba nie powinna brać dodatkowych pieniędzy za to.  On osobiście kandydował do
Rady Miejskiej po to by działać społecznie, a nie po to by brać pieniądze. 

Andrzej Saulewicz – radny
W związku z tym, że Rada Miejska w Wołominie składa się z 21 radnych, a komisji jest
tylko 8, więc nie ma potrzeby by jedna osoba pełniła funkcję przewodniczącego aż dwóch
komisji.  Jest  to  dodatkowa  praca   i  wskazane  byłoby,  by  żaden  z  radnych  nie
przewodniczył dwóm komisjom. 

Ryszard Madziar- Wiceprzewodniczący Rady
Uważał, że jeżeli ktoś działa społecznie to w ogóle nie powinien brać diet. Z wypowiedzi
radnego  Macieja  łosia  wynika,  że  kwestia  diet  przeszkadza  mu w działalności.  Jeżeli
dokładnie przeczyta się statut, to dowie się, że przysługująca dieta jest rekompensatą za
stracony czas. Tak więc osoba, która jest przewodniczącą  komisji musi poświęcić  dużo
więcej czasu niż inni radni, nie pełniący tej funkcji.  Dlatego dodatkowe wynagrodzenie za
pełnienie tej funkcji  wydaje sie racjonalne

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Uważał,  że  sprawa  diet  jest  zawsze  drażliwa,  więc  radni  nie  powinni  się  traktować
złośliwie. Mogą się nawzajem przekonywać, mogą mieć różne zdania na ten sam temat
lecz nawzajem powinni się wszyscy szanować i odmienne zdania innych. Rozmowa toczy
się na temat, który musiał być kiedyś poruszony. Lecz dyskusja nie powinna wpłynąć na
wzajemne  relacje  radnych.   Co  do  tego,  kto  jest  przewodniczącym komisji,  to  trzeba
pamiętać, że przewodniczących tych wybierają członkowie komisji.

Henryka Żabik – radna
Zwracając  się  do  Wiceprzewodniczącego  Rady  Ryszarda  Madziara  powiedziała,  ze
wycieczki  osobiste  w  tej  sprawie  są  niepotrzebne.  Radny  Maciej  Łoś  oceniał  jedynie
sytuację  a  nie  osoby.  Natomiast  Wiceprzewodniczący  Ryszard  Madziar  jej  zdaniem
posunął  się  za daleko.  Co do demokracji  dawanej komisjom przez Przewodniczącego
Rady to prawdą jest, ze to komisje wybierają sobie przewodniczącego, ale prawdą jest, że
to ta osoba musi wyrazić  zgodę  na pełnienie tej funkcji.  Ta osoba musi być  świadoma
tego, że trzeba będzie poświęcić więcej czasu. Radna miała również wątpliwości co do
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pracy  Komisji  Rewizyjnej.  Komisja  ta  nie  ma  sekretarza  i  stanie  sie  tak,  że  obsługę
merytoryczną tej komisji będzie prowadził urzędnik. Tego jeszcze nie było. 
Co do demokracji to inne zasady są wyznawane przy wyborze Komisji Rewizyjnej. Wtedy
uważa się, że decyduje większość. 
Co do dodatku dla przewodniczących komisji to radna poparła wniosek radnego Macieja
Łosia i poprosiła o przegłosowanie, że dodatek za przewodniczenie komisjom stałym Rady
przysługuje tylko jeden. 

Marek Górski – radny
W związku z tym, że w radzie funkcjonuje osiem komisji to podejmując omawianą uchwałę
przeznacza sie po 35 dodatku za przewodniczenie komisjom, ośmiu przewodniczącym.
Obecnie przewodnicząca dwóch komisji jest jedna radna, ale za miesiąc, dwa czy trzy to
sie może zmienić. Radny uważał więc , że propozycja wyrażona w projekcie uchwały jest
zasadna.

Jolanta Sawicka – Jurek-radna
Przyznała,  że  sporna  sytuacja  dotyczy  jej  osoby.  Ona  świadomie  podjęła  decyzję
przewodniczenia w dwóch komisjach.  W wielu przypadkach nie można nikogo przekonać
by był  sekretarzem w komisji.  Z tego wynika,  że wszyscy chcą  być  przewodniczącymi
komisji.  Sporna kwota wynosi kilkadziesiąt złotych. Radna zobowiązała się, że tą kwotę
przeznaczy na zakup książek do biblioteki.   Do tego samego wezwała innych radnych,
których interesuje praca społeczna, by część swoich diet przeznaczyli na cele społeczne.
By nie rzucali  pustych słów i deklaracji. Potem jednak w pamięci pozostają niesnaski.

Henryka Żabik – radna
uważała, że nie każdy ma potrzebę  publicznego mówienia o swoim zaangażowaniu w
sprawy społeczne. 

Maciej Łoś – radny
Odpowiadając  na  wezwanie  radnej  Jolanty  Sawickiej  -Jurek  poinformował,  że  od
października 2004 roku działa społecznie w Miejskim domu Kultury organizując tam różne
wydarzenia, wydając z własnych pieniędzy kilka tysięcy złotych. 
Przykro mu, ze jego wniosek dotknął  radną  Jolantę  Sawicką  – Jurek. Nie miał  takiego
zamiaru. Chodziło mu o ustalenie zasad. 

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady 
Podsumował  dyskusję.  Jeżeli  przyjmie  się  aktualny  zapis  w  omawianej  uchwale,  to
znaczyłoby  to,  że  za  każde  przewodniczenie  komisji  Rady  przysługuje  3%  dodatku.
Natomiast przyjęty zostanie wniosek radnego Macieja Łosia  dokonujący zmiany zapisu, to
wtedy jedynie  3% dodatku będzie  przysługiwał  niezależnie od tego ilu  komisjom dany
radny będzie przewodniczył. 

Krystyna Michałowska – Radca Prawny Urzędu
Wyjaśniła, że sformułowany przez radnego Macieja Łosia wniosek niczego nie zmienia,
gdyż 3% dodatku będzie przysługiwał za przewodniczenie komisjom. Oznacza to, że tyle
ile komisji tyle dodatków. Jeżeli zamiarem radnego było ograniczenie ilości pobieranych
dodatków to ten wniosek powinien być  sformułowany inaczej  np.  „Za przewodniczenie
komisjom  przysługuje  jeden  dodatek”  albo  „za  przewodniczenie  komisjom  przysługuje
dodatek” i w punkcie następnym” w przypadku przewodniczenia kilku komisjom należy sie
tylko jeden dodatek”. Wniosek który zgłosił radny Maciej łoś powinien być zmodyfikowany. 
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Maciej Łoś – radny
Sformułował swój wniosek i wnioskował by zapis brzmiał” Za przewodniczenie Komisjom
Rady przysługuje jeden dodatek w wysokości 3% podstawy”

Henryka Żabik – radna
Za zgodą radnego Macieja Łosia  sformułowała ostateczną treść zapisu w proponowanej
uchwale: „Dodatek za przewodniczenie komisji Rady  w kwocie 3% podstawy” i dodatkowy
podpunkt  „w  przypadku  przewodniczenia   więcej  niż  jednej  komisji  przysługuje  jeden
dodatek”

Wniosek ten poparło -4 radnych, przeciw było -12 radnych, wstrz. - 3 radnych

W związku z brakiem poparcia wniosku o dokonanie zmian w projekcie uchwały, uchwała
ta w pierwotnej  wersji  została przyjęta  w głosowaniu  jawnym za-14 głosów,  przeciw-2
głosy, wstrz. -3 osoby

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Odczytał treść proponowanej uchwały w sprawie diet dla  Sołtysów i Przewodniczących
Zarządów Osiedli.  Zaproponowano w niej zmianę polegającą na zmniejszeniu wysokości
diety otrzymywanej przez przedstawicieli jednostek pomocniczych z 10% podstawy na 8%
podstawy  Spowodowane to jest faktem, że dieta ta była wyższa niż  dieta radnego za
sesję. 

Henryka Żabik – radna
Zapytała czy projekt uchwały konsultowały komisje rady. 

Krzysztof Kozłowski – radny
Stwierdził, że na posiedzeniu  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu nie omawiano wysokości .
Mówiono jedynie o temacie, ze do takiej zmiany trwają przygotowania

W związku z brakiem opinii komisji rady , treść uchwały została przekazana do komisji
celem zaopiniowania. 

Pkt 8 
Informacje Przewodniczącego Rady
– Poinformował, ze do Biura Rady wpływają orzeczenia sądów w sprawie z powództwa

Pana Antoniego Orzechowskiego. Zainteresowani radni mogą sie z nimi zapoznać. .
– Rodzice dzieci ze wsi Majdan, Leśniakowizna i Mostówka skierowali pismo, w którym

proszą by obwód gimnazjalny dla ich dzieci pozostał w Duczkach a nie w Ossowie. 
– Przewodniczący  odpowiedział  Wojewodzie  Mazowieckiemu na pytania  związane ze

składem Komisji Rewizyjnej w związku ze skargą Pani Henryki Żabik

Pkt 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Żelezik poinformował Radę o interpelacji złożonej
przez  radną  Henrykę  Żabik.  Interpelacja  ta  zostanie  przekazana  Burmistrzowi,  który
odpowie  na  nią  w  trybie  przewidzianym  w  Statucie  Gminy.  Treść  interpelacji  stanowi
załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu..
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O godz. 14.00 Przewodniczący Rady Andrzej Żelezik ogłosił przerwę w obradach. Druga
część  sesji dotycząca Bezpieczeństwa rozpocznie się  o godz. 15.00 w Miejskim Domu
Kultury.

Miejski Dom Kultury godz. 15.00 
II część VI sesji Rady Miejskiej w Wołominie

Andrzej  Żelezik  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przywitał  przybyłych  radnych:
zaproszonych gości: przedstawicieli władz państwowych, policji z komendy stołecznej oraz
powiatowej, wymiaru  sprawiedliwości  tj  prokuratury  okręgowej  i  rejonowej  oraz
przedstawicieli władz  samorządowych  z  terenu  Powiatu  Wołomińskiego  ze  Starostą
Maciejem Urmanowskim na czele i Sejmiku województwa mazowieckiego, przedstawicieli
organizacji pozarządowych, jednostek pomocniczych Gminy Wołomin, dyrektorów szkół,
mieszkańców i przedstawicieli mediów lokalnych.
 Odbyła się debata na temat bezpieczeństwa publicznego w Gminie Wołomin. Tematem
przewodnim było przesłanie by Wołomin przedstawić takim jaki jest czyli, że jest to miasto
w którym żyją  ludzie  ,  rośnie  i  uczy  się  młodzież  rozwijająca  swoje  zainteresowania,
osiągająca  sukcesy  i  mająca  plany  na  przyszłość  związane  również  z  ich  miastem
Wołominem. 
Na początku tej części sesji głos zabrał Burmistrz Wołomina i przedstawił Wołomin jaki jest
( pokaz multimedialny) ( Płyta z treścią stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu).
Następnie wywiązała sie dyskusja na temat wydarzeń, które spowodowały tą debatę.  Zła
sława jest wynikiem mało obiektywnych przekazów medialnych o wydarzeniach w naszym
mieście. Gdyby zdarzenie miało miejsce w innej miejscowości naszego kraju, zostałoby
nazwane  incydentalnym  zdarzeniem.  W  Wołominie  każde  zdarzenie  przestępcze  jest
szeroko  omawiane  w  mediach   i  wiązane  jest  z  przestępczością  zorganizowaną.
Omówiono statystyki policyjne, które wskazywały, że bezpieczeństwo w Wołominie jest na
takim samym poziomie jak w innych rejonach kraju i zaznacza sie tendencja  w kierunku
jego  wzrostu.  Nie  powinno  się  więc  mówić  o  Wołominie  jako  mieście  w  którym  jest
szczególnie niebezpiecznie, bo tak nie jest.  10 lat pracy nad zmianą wizerunku miasta
zaczęło owocować. Spadła liczba zdarzeń przestępczych a ich wykrywalność wzrosła. W
ubiegłym roku, do Wołomina sprowadziło się 360 rodzin z Warszawy. Regularnie rośnie
liczba  podmiotów  gospodarczych.  To  wszystko  oznacza,  że  w  Gminie  Wołomin  są
normalne warunki do życia i pracy.  Burmistrz Wołomina Jerzy Mikulski  uważał , że należy
zrobić wszystko by poprawić wizerunek miasta, by mieszkańcy czuli sie bezpiecznie  i by
warunki  życia  w  tym  mieście  zachęcały  do   zamieszkania  tu  lub  do  założenia  tu
działalności gospodarczej. 
Przedstawiciele policji wymiaru sprawiedliwości wyjaśnili przyczyny zaistniałych zdarzeń,
obiecując  równocześnie  podjecie  działań  by  do  podobnych  nie  dopuszczać,  obiecali
lepszą współpracę pomiędzy policją a prokuraturą i sądami.  Obiecali zwiększenie liczby
policjantów w Komendzie Powiatowej Policji  a przede wszystkim uzupełnienie osobowe
wakujących etatów. 
Wynikiem  całej  dyskusji  na  temat  stanu  bezpieczeństwa  w  Gminie  Wołomin  były
wypracowane  postulaty  i  wnioski.  Ich  treść  stanowi  załącznik  Nr  9  do  niniejszego
protokołu..
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Wołominie zamknął VI sesję Rady Miejskiej w dniu 29.
marca  2007  roku  o  godz.  17.30.  Wszystkie  podjęte  w  trakcie  trwania  sesji  uchwały
stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

Protokołowała                                          Sekretarz obrad

Grażyna Płaneta                                      Michał Milewski
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